
Föräldramöte P12 & P10/11 190906 

Säsongen 19/20 

Närvaro: 

Camilla Johansson, Marie Gruvman, Herman, Fredrik Gidebo, Mattias Elofsson, Elin Lindström, 

Fredrik Holmgren, Dan Danielsson, Stefan Andersson 

Agenda: 

Lagfördelning. 

P10/11: Vi är idag 14 spelare som har anmält spel, 3st som ej har svarat och 1 slutar. 

Det är anmält 2 lag till poolspel denna säsong, som det ser ut idag behövs ett par spelare till för att få 

ihop truppen. 

P12: Eftersom det var dålig uppslutning kring P12 diskuterades inget nämnvärt mer än att ett lag är 

anmält till poolspel 3 mot 3. 

Det finns idag 7st spelare som har anmält spel och 3st som ej har svarat, frågor har varit om man ska 

göra ta upp dem 2st som är födda P13 som var med och spelade i knattarna förra året? 

Träningstider. 

P10/11: Har 1 träningspass på 60min som startar Måndag den 16/9 17:00-18:00. 

Vi har tid från 16:30 men till att börja med så startar vi 17:00 och om möjlighet finns kan vi kanske 

starta något tidigare. Det kan komma finnas möjlighet likt förra året att eventuellt ta strö pass så det 

ibland blir 2 tränings tillfällen. 

P12: Tar över P10/11 tid från förra året och tränar direkt efter knattarna dvs. söndagar 11:00-12:00 

med start den 22/9. Eventuellt kan det finnas möjlighet att köra till 12:30 om man skulle säga till 

innan om detta. 

Serie/Poolspel 

P10/11: Är anmält 2 lag i knatteligan grön 2 (rek P11), spelscheman är ej lagd ännu. Finns att se på 

https://innebandy.se/uppland/tavling/spelschema/  

P12: 1 lag är anmält till knatteligan grön 1 (rek P12) , spelscheman är ej lagd ännu. Finns att se på 

https://innebandy.se/uppland/tavling/spelschema/ 

Organisation runt lagen 

P10/11: 

Tränare  Ass.Tränare 

Fredrik Gidebo Mattias Elofsson 

Richard Färnström Stefan Andersson 

Lagledare  Aktivitet/Försäljningsansvarig 

Camilla Johansson Frida Lundkvist 

Lagföräldrar 

Vakant 

https://innebandy.se/uppland/tavling/spelschema/
https://innebandy.se/uppland/tavling/spelschema/


P12: 

Tränare  Ass.Tränare 

Vakant  Vakant 

Lagledare  Aktivitet/Försäljningsansvarig 

Vakant  Vakant 

Övrigt 

Mikaela Eklund har meddelat hon kan hjälpa till med laget, dock inte som tränare. 

Utbildning/kurser. 

Det är flera som behöver gå grundkursen (tränare) och det ser ut som det blir tillräckligt många så 

utbildningen kommer kunna vara i Tierp. Mattias kollar detta och återkommer. 

Matchkläder/utrustning 

Vi kommer att i år byta matchkläder till ett rosa Tierp IBK ställ vilket är bra då få andra lag har rosa 

match ställ. 

Till denna säsong får man ha med sig egna short och strumpor (svarta) till match, vi kommer att ha 

några i reser ifall någon skulle glömma. 

Det är också fortfarande krav på glasögon på både träningar och matcher, ingen spelar utan 

glasögon! 

Kommande möten. 

Vi diskuterade om att ha 2 till föräldrar möten under säsongen, 1 kommer vara strax innan jul och en 

kommer vara vid säsongens slut. 

Försäljning/aktivitet. 

Det kommer bli någon form av försäljning detta år, vad vet vi inte i dagsläget. 

Vi diskuterade om att köpa sig fri från försäljning och där av erfarenheter så förlorar föreningen 

mycket pengar om man ska köpa sig fri. Beslut om detta får tas av styrelse. 

Vi diskuterad om att eventuellt anordna en hemma cup i slutet av denna säsong. 

Det är en del jobb men också en bra ekonomisk fördel att ha samt att det kan bli en rolig avslutning 

för laget. 

Förslag till att anordna någon försäljning/aktivitet på skyltsöndagen i Tierp för att tjäna pengar till 

föreningen/laget. 

Styrelse. 

Som vi fick information om förra året så måste varje lag ha en representant till styrelsen, varken 

någon från P10/11 eller från P12 har någon representant. 

Alla kommer vara tvungen att ha en representant och det behöver inte nödvändigtvis vara 

föräldrarna i laget. Vet ni någon som kan tänkas hjälpa till så hör av er snarast till en ansvarig i laget 

som kan förmedla detta vidare. 



Avgifter. 

Vi har inte fått någon information ännu om det kommer ändras några medlems/deltagaravgifter, det 

som har sagt är att man helst av allt vill kunna ligga kvar med samma kostnad detta år. Vi 

återkommer när vi vet mer. 

Övrigt. 

Gällande sms-gruppen så ska den skötas, den är till för oss ledare att delge information som måste ut 

snabbt. Det har faktiskt varit bra skött under förra säsongen, fortsätt så även denna.  

Ett tips till alla föräldrar och tränare som har massor med sms grupper, ladda ner appen ”Supertext” 

den finns både på Iphone och Android. 

När man har laddat ner den och fyllt i dem uppgifter som behövs så synkas supertext till alla sms-

grupper och man slipper få massa sms. Alla meddelanden hamnar istället där och man kan välja att 

tysta gruppen (alltså ljudlöst) eller lämna dem grupperna som man inte vill vara med i längre. 


